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مسئله حقوق های نجومی کار نفوذی ها و موضوعی امنیتی است

صفرعلی براتلو، مشاور امنیتی قرارگاه ثارالله درباره دریافت حقوق ها و وام های نجومی توسط برخی افراد نزدیک به یک جریان خاص در دولت اظهارداشت: به نظر من این مساله کار نفوذی هاست و باید به قضیه، امنیتی نگاه کنیم. 
نفوذی هایی که امروز در دستگاه های دولتی نفوذ کرده اند، دیگر قرار نیست بمبی منفجر کنند و 7 تیر و 8 شهریور اتفاق بیافتد بلکه قرار است بین مردم و مسئولین فاصله بیاندازند. براتلو با بیان اینکه پدیده فیش ها، وام ها و رانت های 
نجومی بدتر و تلخ تر از 18 تیر است، گفت: باید در این خصوص یک گروه تحقیق و تفحص ویژه شکل بگیرد. معاون سابق سیاسی و امنیتی استانداری تهران با تأکید بر بررسی فیش های حقوقی توسط ارگان های نظارتی تصریح کرد: 
مراجع قضایی نباید کوتاه بیایند و باید ریشه یابی کنند و شورای عالی امنیت ملی باید روی این قضیه متمرکز شود. اینکه کسی در یکجایی یک اختلاس کند این روی ماجرا است ولی اینکه اقدام وی دل مردگی در مردم ایجاد کند، روی 
دیگر ســکه اســت. وی همچنین در پاســخ به سؤالی پیرامون بخشی از اظهاراتش مبنی بر تشــکیل  یک جریان افراطی و انحرافی در دولت و افشاگری های اخیری که در خصوص حلقه فریدون صورت گرفته اظهار داشت: باتوجه به 
خروج من از دولت ترجیح می دهم دراین باره چیزی نگویم که خدایی تاکرده از آن برداشت سیاسی صورت بگیرد،  چراکه این مسائل موضوعاتی است که باید دستگاه های مربوطه به شدت پیگیر و به دنبال برخورد با عاملان اصلی این 

فسادها باشند؛ چراکه این خواست مشروع مردم است.

روحانی محاکمه شود
حمید روحانی رئیس موسســه تاریخ پژوهی 
انقلاب اســلامی درخصوص توهین های 
عربستان به ایران و در پی آن حمله به سفارت 
عربستان گفت: اگر برای رئیس جمهور حریم 
قائل نمی شدیم، در جریان حمله به سفارت 
سعودی آقای روحانی نیز باید محاکمه شود؛ 

من از حمله به سفارت دفاع نمی کنم، ولی وقتی یک جوان نمی بیند راهی برای 
دفاع از مردمش وجود ندارد، دست به چنین کار می زند و اگر رئیس جمهور پس 
از بی حرمتی به ملت ایران در منا و فرودگاه جده حق ملت را می گرفت، دیگر 
نیازی به آن اتفاقات نبود. وی ادامه داد: حالا آقای روحانی با گستاخی تمام 
می گوید که دستگاه قضایی باید محاکمه حمله کنندگان به سفارت عربستان 
را شروع کند، اما ما سؤال داریم که آقای روحانی در جنایتی که عربستان انجام 

داد، اقدامی برای گرفتن حق ملت ایران انجام ندادید.

سوءقصد به نماینده اسلام آباد غرب
ظهر امروز افرادی مســلح بــه خودروهای 
حامل نماینده اســلام آبادغــرب، فرماندار 
دالاهــو، مدیــرکل دامپزشــکی اســتان و 
مدیرکل شــیلات استان حمله کردند که در 
این حادثه حشمت الله فلاحت پیشه نماینده 
اســلام آباد آســیبی ندید اما دو نفر کشــته 

شــدند. بهرام فاضلی زاد مدیرکل انتظامی امنیتی استانداری کرمانشاه در 
این خصوص گفت: متاســفانه در این حادثه غلامرضا کرمی مسئول دفتر 
فرماندار دالاهو و حجت الله نیک عزم از پرســنل دامپزشــکی به شهادت 
رسیدند. فاضلی زاد افزود: این حادثه هم چنین سه مجروح داشته که فرامرز 
اکبــری فرماندار دالاهو با اصابت دو گلولــه از ناحیه کمر به پایین مجروح 
شــده و سید فرزاد افضلی مدیرکل شیلات اســتان کرمانشاه و بختیاری از 
همراهان نماینده اسلام آبادغرب نیز از دیگر مجروحین این حادثه هستند.

گزینه بهتری از روحانی نداریم
حجت الاســلام محمد اشــرفی اصفهانی 
رئیس هیئــت بدوی رســیدگی به تخلفات 
نهاد ریاســت جمهوری در مــورد انتخابات 
آینده ریاســت جمهوری گفت: به نظر من، 
امکان ندارد، اصولگرایــان از احمدی نژاد  
حمایت کنند. با این حال، ظاهرا اصولگرایان 

گفتنــد ما به جز آقای روحانی گزینــه بهتری نداریم و حمایت خواهیم کرد. 
البته تا انتخابات خیلی فاصله اســت و باید منتظر بمانیم. اشرفی اصفهانی 
همچنین درخصوص فیش های حقوقی نجومی گفت: فیش های حقوقی 
نجومی ارثیه دولت قبل اســت. بنده معتقدم این اقدامات اخیر حول محور 
حقوق های نجومی تنها با یک هدف سیاســی دنبال می شــود؛ تضعیف و 
ضربه به روحانی. وی تاکید کرد: ســال 95 ســالی است که دولت مدام از 

سوی مخالفان با بحران مواجه می شود و تحت فشار قرار خواهد گرفت.

بررسی فساد دولت 
 احمدی نژاد سال ها 

زمان می برد
نماینده مردم رشــت در مجلــس در واکنش به نامه 
روز گذشــته حمید بقایی خطاب به او ضمن اشاره به 
درخواســتش از صداوسیما برای اختصاص فرصت 
مناســب بــرای تشــریح 5۲۰ مــورد از تخلف های 
محــرز دولت احمدی نــژاد، گفــت: در دولت قبل، 
پول هــای هنگفتی که بنابر مــدارک موجود بالغ بر 
۲۰ هزار میلیارد تومان اســت، از کشــور خارج شده 
و در بانک ها و بنگاه های اقتصادی ســرمایه گذاری 
شــده و در مواردی به حســاب های شــخصی افراد 

واریز شده است.
غلامعلــی جعفــرزاده ایمن آبــادی در گفت وگــو با 
خبرنگار پارلمانی ایلنا، با اشــاره به نامه روز گذشــته 
حمیــد بقایی خطاب به او و با انتقاد از ادبیات به کار 
رفتــه در این نامه سرگشــاده، اظهار داشــت: تمام 
آن چه پیــش از این درباره تخلف هــای بقایی گفته 
بودم، براســاس اخبار و مستنداتی است که باتوجه 
به جایگاهــی که به عنوان نماینده مــردم در اختیار 

داریم، به دستمان می رسد.
او گفــت: ادبیات و الفاظ زشــتی کــه در این نامه به 
کار رفتــه خود جــای پیگیری حقوقــی دارد، با این 
حــال صحبت های بنده در پی درخواســت مکتوب 
وکیل آقای بقایی انجام شــد و ایشــان درخواســت 
 کردند تخلف های صــورت گرفته را به اطلاع مردم 

برسانم.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه و محاسابات مجلس 
نهم تصریح کرد: متاسفانه آن قدر فساد در سیستم 
دولــت نهــم و دهــم اتفاق افتــاده که بررســی آن، 
ســال ها زمان می برد. با این حــال، نکته جالبی که 
در ایــن باره اتفاق افتاد این بود که تعدادی از وکلای 
بــزرگ و صاحب نام کشــور بــا بنده تمــاس گرفتند 
 که اجازه دفاع و بررســی این پرونده در اختیارشــان 

قرار گیرد.
نماینده مردم رشت در مجلس دهم یادآور شد: در هر 
صورت آقای بقایی مختار هستند که از بنده شکایت 
کنند و نکته مهم دیگر این اســت که باوجود این که 
درخواست کردم صداوسیما برای تشریح تخلف های 
صورت گرفته به بنده فرصت دهد، درصورتی که این 
مهم محقق نشــود، از طریق رســانه های همگانی 
دیگر این اطلاعــات را در اختیار افکار عمومی قرار 
خواهم داد تا پاک دســتی آن هــا بیش از پیش برای 

مردم مشخص شود.
جعفرزاده ایمن آبادی در ادامه در پاســخ به ســوالی 
دربــاره 5۲۰ تخلــف مــورد انجام گرفتــه در دولت 
نهــم و دهم گفــت: بنابر اطلاعات دســتگاه های 
نظارتــی، بازرســی، حسابرســی و قضایــی حداقل 
5۲۰ تخلــف ثبــت شــده و محــرز در دولــت آقای 
احمدی نژاد انجام شــده اســت کــه امیدواریم قوه 
قضاییه روزی با این تخلف ها برخورد کند چرا که قوه 
 قضاییه تمامــی اطلاعات مربوط به این تخلف ها را 

در اختیار دارد.
جعفــرزاده ایمن آبــادی در پایــان و در توضیح ۲۰ 
هــزار میلیــاردی که بنابــه گفته او توســط بقایی و 
نزدیکانش از کشــور خارج شــده، گفت: در دولت 
قبل، پول های هنگفتی که بنابر مدارک موجود بالغ 
بر ۲۰ هزار میلیارد تومان است، از کشور خارج شده 
و در بانک ها و بنگاه های اقتصادی سرمایه گذاری 
شــده که در مواردی به حساب های شخصی افراد 
واریز شده است که به غیر از بقایی، چند نفر دیگر از 
نزدیکان آقای احمدی نژاد در این تخلف ها دســت 
داشته اند که در آینده جزئیات آن را به اطلاع عموم 

خواهم رساند.

خبر آنلاین نوشت: صدور فرمان تخریب دولت در »فضای مجازی« و »مراسم مذهبی«
کمتر از یکسال به برگزاری دوازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری زمان باقی است اما بی تردید دولت باید تدبیری بیندیشد تا بخشی از 

انرژی خود را در ماه های باقیمانده صرف کنترل تخریب ها کند.

 نامه نیوز نوشت: چرا احمدی نژاد به دنبال برقراری رابطه با آمریکا بود؟
نهایی ایران در عرصه بین الملل در هشت سال ریاست احمدی نژاد بیانگر همین سیاست های غلط احمدی نژاد در عرصه سیاست خارجی 

بود.احمدی نژاد دوست داشت نفر اول تمام اتفاقات ایران باشد اما او تبدیل به یک بازنده بزرگ سیاسی در داخل و خارج شد.

 پارس نیوز نوشت: به دنبال راه حل پرداخت حقوق های نجومی در دولت یازدهم
افزایش شفافیت همه مردم ناظر بر عملکرد مدیران هستند و نه تنها یک نهاد خاص. اما زمانیکه شفافیت در جامعه کم باشد علکرد مدیران 

مخفی باقی می ماند و آنها نیازی به پاسخگویی به مردم ندارند.

 تسنیم نوشت: ریشه دردسرهای تحریمی امروز دولت روحانی کجاست؟
بررسی روند مذاکرات نشان می دهد آمریکا در یک بازه زمانی نسبتاً کوتاه مدت از ژنو تا وین )از توافق موقت ژنو تا توافق نهایی برجام در وین( 

به صورت گام به گام فریب بزرگی را عملیاتی کرده و بر مبنای آن، جامه رفع تحریم ها به کلی آب رفته است.

عکس روزسایت نگار

»عمار حکیم« رئیس 
مجلس اعلای اسلامی 
عراق روز یکشنبه با 
حضرت آیت الله علوی 
بروجردی از مراجع تقلید 
در قم دیدار و گفت و 
گو کرد.

خبرنامه
 یکشــنبه 20 تیــر  مــاه 1395

 اشتباهات گذشته باعث 
 گرفتار شدن ذخایر عظیم مالی 

در خارج از کشور شده است
معاون اول رئیس جمهور گفت:  باید تصمیم بگیریم که برای حجم عظیم ذخایر مالی گرفتار شــده در خارج که به 
خاطر کار ناصحیحی در مقطعی از گذشــته ســپرده گذاری شده چه کار کنیم. اســحاق جهانگیری صبح امروز در 
افتتاحیه نهمین نمایشگاه بین المللی بورس، بانک و بیمه اظهار کرد: در یک مقطعی کار ناصحیحی صورت گرفته 
که باید در زمان مناســب آن را باز کنیم. اما اگر بخواهم اشــاره کنم باید بگویم میلیاردها دلار از ذخایر بانک مرکزی 
در یک شرکت نفتی ایرانی خارج از کشور سپرده گذاری شده که روزی در پروژه های نفت و گاز سرمایه گذاری کند. 
باید این مســأله را باز کنیم و ببینیم که با این حجم عظیم ذخیره شــده و برای آزاد ســازی آن چه کاری می توانیم 

انجام دهیم.  
وی با اشــاره  به اینکه اقتصاد کشــور به شدت متکی به منابع نفتی بوده است افزود: بارها گفته شده که اقتصاد کشور 
باید از وابستگی به درآمد ناشی از نفت کم کند و این مسأله به صورت یک سیاست قطعی و جدی در اقتصاد مقاومتی 

هم مطرح است. به خصوص وقتی با پدیده جدیدی روبرو شدیم و آن پدیده، پدیده تحریم خرید نفت از ایران بود.
وی ادامه داد: غربی ها در این زمینه تصمیم گرفتند و آن را تا حدی عملیاتی کردند و فروش نفت ما از روزی دو میلیون 
و ۳۰۰ هزار بشــکه بر اثر تحریم به روزی یک میلیون بشــکه رسید و حتی برنامه داشتند که به 8۰۰ هزار، 5۰۰ هزار و 
صفر برسانند اما بحمدلله با کار مردم در انتخابات سال 9۲ و اقدامات دولت جلوی این حرکت گرفته شد و امروز سقف 

فروش به حدود دو میلیون و با میعانات گازی به دو میلیون و ۶۶۰ هزار بشکه رسیده است.
معاون اول رئیس جمهور اضافه کرد: این اتفاقات نشــان داد سیاســتی را که برای عدم اتکا به نفت از منظر دیگری 
دنبال می کردیم باید از منظر جدیدی دنبال کنیم. به همین دلیل در اقتصاد مقاومتی جهتگیری روشنی برای توسعه 

صنعت نفت و عدم اتکا به صنعت نفت شکل گرفت.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه توسعه صنعت نفت باید به عنوان یک سیاست جدی در برنامه ها گنجانده شود، 
یادآور شد: این مسأله در اقتصاد مقاومتی به صورت کوتاه مدت و بلندمدت پیش بینی شده اما برای توسعه صنعت نفت 
چند ده میلیارد دلار ســرمایه گذاری نیاز داریم. مثلا آقــای زنگنه می گفت که ۲۲۰ میلیارد دلار طرح آماده در صنعت 
نفت،  گاز و پتروشــیمی وجود دارد که باید جذب ســرمایه برای آن صورت گیرد. این سرمایه ها باید هم از منابع داخلی 

و هم از منابع خارجی تأمین شود.
وی ادامه داد: در بخش دیگر سیاست ما این است که مشتری های مطمئن پیدا کنیم تا بدانیم تحریم های اینچنینی 
دیگر نمی تواند به ما آسیب بزند. متأسفانه به بنگاه های اقتصادی ما به دلیل شرایط تحریم هزینه های زیادی تحمیل 

شد.
جهانگیری با اشــاره به اولویت های دولت در سال 95، تأکید کرد: مهمترین اولویت امسال دولت این است که چرخ 
تولید و اقتصاد کشــور به حرکت دربیایــد. مهمترین محدودیت ما هم محدودیت منابع مالی اســت و به همین دلیل 

درخواست جدی از سمت دولت از مسئولین نظام مالی کشور این است که منابع مالی را تأمین کنند.
وی خاطرنشــان کرد: تجهیز منابع مالی برای حرکت چرخ اقتصادی کشــور یک ضرورت اســت تا بتوانیم به رشد 8 
درصدی برســیم و مســأله بیکاری و معیشت مردم را پاســخ دهیم و اقتدار ایران در منطقه و جهان افزایش یابد. البته 

تجهیز منابع مالی باید متناسب با اهداف باشد.
رئیس ســتاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی در ادامه، اظهار کرد: اقتصاد ایران تا الان بانک محور بوده و نظام بانکی با 
مشکلات عدیده ای مواجه بوده و است. من صمیمانه از کارکنان و مدیران نظام بانکی متشکر بوده و هستم. چرا که 
در سخت ترین شرایط کار کرده اند. البته در هر دوره ای خطاهایی هم صورت می گیرد ولی ما نباید قدرنشناسی کنیم.
وی ادامه داد: طرح تحول نظام بانکی که امروز با حضور رئیس جمهور رونمایی شد کار یکساله ای است که باید اتفاق 

بیفتد تا نظام بانکی حرکت کند و به مطالبات پاسخ دهد.
جهانگیری با اشاره به تصمیماتی که دولت در یکی دو سال اول برای نظام بانکی گرفت، یادآور شد: یکی از رسالت های 
مهــم نظام بانکی تأمین مالی کوتاه مدت و میان مدت اقتصادی بنگاه ها در فعالیت های کوچک و متوســط اســت و 
همچنین تأمین ســرمایه در گردش اقتصادی باید به عهده نظام بانکی باشد. در سال جاری بنگاه ها باید حرکت کنند 

و انتظار ما این است که در این مسیر حرکت جدی صورت گیرد.

 وظیفه خبرگان 
نظارت بر ولی فقیه نیست

عضو هیئت رییســه مجلس خبرگان رهبری، با بیان اینکه مجلس خبرگان دوره پنجم همچون چهاردوره گذشــته، 
انقلابی و از عمق جان پایبند به مبانی انقلاب هستند، وظیفه اصلی مجلس خبرگان را تقویت جایگاه ولی فقیه دانست. 
حجت الاســلام ســید احمدخاتمی  در نشست خبری ویژه آغاز دوره پنجم مجلس خبرگان در جمع خبرنگاران گفت: 
پس از تعیین هیئت رییســه دوره پنجم جلســات متعددی تشکیل شد و مقرر شد که هر ماه هیئت رییسه یک جلسه را 
برگزار کند. وی با بیان اینکه جلسه این ماه، شنبه هفته آینده ۳1 تیرماه برگزار خواهد شد، افزود: موضوع اصلی که در 
دستور کار این جلسه است آن چیزی است که قانون در اختیار خبرگان قرار داده و همچنین اجرایی کردن رهنمودهایی 

که مقام معظم رهبری در دیدار اخیر پس از انتخاب هیئت رییسه مطرح کردند.
عضو هیئت رییسه مجلس خبرگان رهبری با اشاره به برگزاری اجلاس های خبرگان در شهریور و اسفندماه، گفت:به 
دلیل اینکه این دوره اولین برنامه در خرداد برگزار شد، مقرر شد که تا پایان سال همین اجلاس استمرار داشته باشد و 
سپس روال همین گونه خواهد بود که در شهریور و اسفند نیز به صورت عادی و بر اساس آیین نامه های جاری می توان 
جلسات فوق العاده تشکیل داد. به گفته خاتمی؛ بیش از ۳۰ نفر از اعضای خبرگان از اعضای جدید این مجلس هستند 

یعنی یا برای اولین بار وارد این مجلس شده اند یا در دوره قبلی حضور نداشتند.
وی گفت: رهبرمعظم انقلاب از حضور مجتهدان جوان در مجلس ابراز خرســندی کردند که قطعا حضور جوانان در 
کنار کامل مردان فقیه، این تشکیلات را کاراتر از گذشته خواهد کرد. وی گفت: در انتخاب هیئت رییسه تنها بر اساس 
ضوابط و خردورزی عمل میشد تا انتخاب صحیحی صورت گیرد؛ مجلس قانونی جای ابراز عواطف نیست؛ همینگونه 
که آیت  الله مشکینی به عنوان رییس این مجلس انتخاب می شدند این جریان هنوز نیز با جریان خردورزانه همراه است.
وی  با بیان اینکه مجلس خبرگان رهبری با 87 عضو خواهد ماند ، اظهارکرد: در زمینه پاسداری از ولایت فقیه باید گفت 
که این پاسداری، تنها مرتبط به نهاد خبرگان مربوط نیست بلکه تمام کسانی که دلداده نظام اسلامی هستند می دانند 
که مســاله ولایت فقیه یکی از چهار رکن اصلی کشــور اســت که حتی در بازنگری قانون اساسی نیز چنین تدبیر شده 
است که حق تغییر آن وجود ندارد. خاتمی بیان کرد: این چهار رکن عبارت از اسلامیت و جمهوریت نظام ولایت فقیه 
و مذهب رسمی است که تبعیت از ولایت فقیه به عنوان یک قانون مطرح است زیرا ولایت فقیه تنها یک تئوری نیست 
بلکه یک قانون است. وی گفت: مجله حکومت اسلامی که خبرگان رهبری منتشر می کند، منبعی برای معرفی نظام 
اســلامی و ولایت فقیه اســت که تا کنون 77 شماره از این مجله منتشر شده است که این مساله یک فعالیت ارزشمند 
است که این مجله به عنوان یکی از مجلات فاخر تخصصی در عرصه حکومت اسلامی و ولایت فقیه مطرح است.

عضو هیئت رییسه مجلس خبرگان رهبری بیان کرد: هر زمانی که یکی از مراجع عظام تقلید نظر خاصی در خصوص 
فعالیت این مجلس داشــته اند از این نظرات اســتفاده و پیگیری می شود؛ دیدگاه اعضای مجلس خبرگان رهبری در 
خصوص مراجع آن است که مراجع عظام تقلید، رکن نظام اسلامی هستند. وی گفت: مقام معظم رهبری بر بزرگداشت 
حریم مرجعیت تاکید دارند؛ در ســفر گذشته ای که ایشان به قم تشریف آوردند چندین مرتبه به شورای عالی و جامعه 
مدرســین تاکید کردند که حریم مرجعیت حریمی پاسداشتنی اســت و حتی در انتساب مدیر جدید حوزه که امروز روز 

معارفه ایشان است نیز بر پاسداشت حریم مرجعیت تاکید داشتند.
خاتمی بیان کرد: در قانون اساسی واژه مراقبت از ولایت فقیه برای این مجلس تعریف شده است نه نظارت بر ولی فقیه؛ 
با توجه به عظمتی که امام راحل داشتند قانونگذار متعرض به نظارت بر رهبری ایشان نشده است زیرا اگر متعرض به 
نظارت می شد باید راهکارهای آن را نیز بیان می  کرد. وی افزود: پس قانون اساسی این واژه را مطرح نکرده است ولی 
مقام معظم رهبری همیشــه با آغوش باز از نظارت استقبال کرده اند که این مساله از اوایل دوره سوم مجلس خبرگان 
نیز از سوی ایشان مطرح شده بود؛ کمیسیون تحقیق در حقیقت ارزیابی و رصد را انجام می دهد که اگر مساله ای در 
اختیارات رهبری اســت و در این عرصه کمتر کار شده است این بحث را رصد و بیان می  کند. امام جمعه موقت تهران 
بیان کرد: آغوش کمیسیون تحقیق به روی همه نظرات باز است ؛ نظارت به معنی مچ گیری نیست؛ برخی گمان می 
کنند که ناظر باید به شــکل مداوم، مچ گیری کند که این تفســیر نامناسبت از نظارت است؛ ناظر باید صحنه را ببیند و 
درست را تایید و نادرست را نیز گزارش کند. وی گفت: این رصد همیشه انجام می شود ولی باید گفت که نقاط قوت به 
حدی اســت که چشــم پوشی از این نقاط قوت نوعی جفا محسوب می شود؛ امروز به صراحت می گوییم که به اعتراف 

اکثریت نخبگان جامعه، بزرگی که بتواند کشور را به این خوبی اداره کند جز مقام معظم رهبری نیست.


